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ZAPISNIK 

 

  

43. elektroničke sjednice Odbora za kvalitetu održane od utorka 25. svibnja do ponedjeljka 

31. svibnja 2021. godine, zaključno do 16 sati. 

 

Dnevni red sjednice: 

 

1. Usvajanje zapisnika 42. sjednice Odbora za kvalitetu  

2. Izvješće sa 78. sjednice Vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete 

3. Analiza rezultata studentskog vrednovanja nastavnog rada u zimskom semestru ak. god.      

    20./21. 

4. Razno 

 

Prisutni, abecednim redom: 

- pred. dr. sc. Matko Botić, Kazališni odjel  

- ing. el. Dalida Cikatić, nenastavno osoblje  

- red. prof. dr. sc. lvana Tomić-Ferić, Glazbeni odjel  

- izv. prof. art. Larisa Vidaković, Likovni odjel, voditeljica Odbora 

 

 

Ad1 

Zapisnik 42. elektroničke sjednice Odbora za kvalitetu poslan je članovima Odbora na 

očitovanje kao privitak elektroničke pošte. Zapisnik je jednoglasno usvojen.  

 

 

mailto:office@umas.hr
http://www.umas.hr/


Ad2  

Voditeljica Odbora Vidaković izvijestila je članove o sadržaju 78. sjednica Vijeća Centra za 

unaprjeđenje kvalitete UNIST-a održane 18. svibnja 2021. godine. 

Na sjednici Centra voditelj dr.sc. Joško Božić prezentirao je dva dokumenta koja je izradio 

Centar na osnovu podataka svih sastavnica i to Analizu uspješnosti studiranja za ak. god. 

19./20. i Analizu studentskog vrednovanja nastavnog rada za zimski semestar 20./21.(Ad3) 

 

Vidaković je iz dokumenata izdvojila važnije podatke vezane uz UNIST i UMAS. 

 

Ukupan broj studenata UNIST-a upisanih na sve razine studija iznosio je 18.974  što je za 

0,15 % studenata više u odnosu na prošlu akademsku godinu.  

U akademskoj godini 19./20. najviše studenata upisano je na studijske programe u 

područjima društvenih i humanističkih znanosti, te u umjetničkim i interdisciplinarnim 

područjima 49 %,  

u  STEM području upisano je 40 % od ukupnog broja studenata. U području biomedicine i 

zdravstva upisano je 11 % studenata. 

 

U 2019./20. u području društvenih i humanističkih znanosti, umjetničkog te 

interdisciplinarnog područja broj upisanih studenata se smanjio za 151 studenta u odnosu na 

prethodnu akademsku godinu 

 

Broj upisanih studenata u umjetničko područje u zadnjih 5 akademskih godina: 

2015/2016 2016/2017 2017/2018 2018/2019 2019/2020 

416 412 428 367 345 

 

UMAS - broj diplomiranih studenata 

2016/2017 2017/2018 2018/2019 2019/2020 

99 118 119 90 

 

Prosječna duljina studiranja na preddiplomskim  studijima UMAS-a 

2016/2017 2017/2018 2018/2019 2019/2020 

3,77 3,61 3,68 3,73 

 

Prosječna duljina studiranja na diplomskim  studijima UMAS-a 

2016/2017 2017/2018 2018/2019 2019/2020 

2,18 1,42 2,22 2,13 

 

Prosječna duljina studiranja na integriranom studiju UMAS-a 

2016/2017 2017/2018 2018/2019 2019/2020 

5,78 5 5,78 6 

 

 

Na preddiplomskim sveučilišnim studijima UNIST-a ukupno je 916 studenta u akademskoj 

godini 2019./2020. studirao duže od predviđenog trajanja studijskog programa što je za 4,91 

% više nego u prethodnoj akademskoj godini.  

Najveći broj studenata koji su produžili studiranje na preddiplomskim studijima je na 

Fakultetu elektronike, strojarstva i brodogradnje i Pomorskom fakultetu, a najmanje na 

Umjetničkoj akademiji i Sveučilišnom odjelu za studije mora. 

 



UMAS 

2012/2013 2014/2015 2015/2016 2016/2017 2019/2020 

1 1 8 7 17 

 

 

Na diplomskim sveučilišnim studijima UNIST-a ukupno je 723 studenta u akademskoj godini 

2019./2020. studiralo duže nego je predviđeno trajanje studijskog programa što je za 39,85 % 

više nego u prethodnoj akademskoj godini.  

Najveći broj studenata koji su produžili studiranje na diplomskim sveučilišnim studijima je na 

Kineziološkom fakultetu, a najmanje na Katoličkom bogoslovnom fakultetu. 

 

UMAS 

2016/2017 2017/2018 2018/2019 2019/2020 

1 15 16 32* 

*Znatno veći broj studenata UMAS-a koji su produžili studiranje uzrokovano je pandemijom 

Covid-19 i  odlukom UNIST-a da se studentima omogući produženje apsolventske godine bez 

plaćanja. 

 

 

Na integriranim preddiplomskim i diplomskim sveučilišnim studijima UNIST-a u trajanju od 

5 akademskih godina 600 studenata je produžilo studiranje u akademskoj godini 2019./2020. 

što je za 42 % manje nego u prethodnoj akademskoj godini. 

Najveći broj studenata koji su produžili studiranje na integriranim preddiplomskim i 

diplomskim sveučilišnim studijima u trajanju od 5 akademskih godina je na Filozofskom 

fakultetu. 

 

UMAS - Konzervacija-restauracija 

2014/2015 2019/2020 

7 7 

 

U akademskoj godini 2019./2020. na Sveučilištu u Splitu ukupno je 1.327 studenata odustalo 

od studija, što je za 20,40 % manje nego u prethodnoj akademskoj godini.  

 

Sastavnica/ 

Razina 

studijskog 

programa 

Preddiplomski 

sveučilišni 

studij 

Diplomski 

sveučilišni 

studij 

Integrirani 

preddiplomski 

i diplomski 

sveučilišni 

studija  

Preddiplomski 

stručni studiji 
UKUPNO 

UMAS 4 1 0 1 6 

 

Vidaković navodi da se u izvještaju Centra  dogodila greška jer je UMAS uključen i u tablice 

s podatcima o stručnim studijima a ne izvodi takav studij. Vidaković je u vezi ovoga poslala 

upit kolegici Lazarević iz referade  koja šalje podatke na Sveučilište da provjeri poslano no 

pretpostavlja da je greška nastala prilikom unosa podataka na UNIST-u. 

 

U  Izvješću UNIST-a o uspješnosti studiranja navedeni su i podaci o uspjehu studenata prema 

ostvarenim ECTS bodovima za sve razine studijskih programa, zaključak  te prijedlog mjera 

za poboljšanje. 

 



 

Ad3 

Vidaković kaže da je postotak izlaznosti na online anketu studentskog vrednovanja nastavnog 

rada za zimski semestar 2020./21.  manji nego kod provedbe ankete putem tiskanih listića. 

 

Izlaznost studenata UMAS-a na anketu vrednovanja nastavnog rada u zimskom semestru  

20./21.  iznosi  27% što je za 25% manje nego u istom semestru prošle godine. 

 

Prosjek izlaznosti svih sastavnica UNIST-a je 17%. 

 

Studenti UMAS-a su o provedbi ankete bili obavješteni putem adresa elektroničke pošte, 

obavijest o provedbi objavljena je na web-u UMAS-a te postavljena na sve lokacije na kojima 

se izvodi nastava. 

 

Pošto je uočeno da je postotak izlaznosti na nivou UNIST-a znatno manji od prosjeka Centar 

predlaže da nastavnik u periodu provedbe ankete podsjeti/zatraži od studenata da pristupe 

ispunjavanju iste.  

No u praksi se pokazalo da ni to ne rezultira većom izlaznošću na anketu. 

 

Vidaković navodi da je prosječna ocjena UMAS-a u zimskom semestru 20./21.  4,7.  

A tvrdnja: Nastavnik/suradnik je bio dostupan studentima ocijenjena je ocjenom 4,8 , 

odnosno 0,1 % više od prosječne ocjene UNIST-a. 

 

Tomić Ferić smatra da je postotak izlaznosti nizak, ali da s prosječnom ocjenom za zimski 

semestar možemo biti i više nego zadovoljni. Tomić Ferić ne vjeruje da će prijedlog UNIST-a 

za povećanje izlaznosti uroditi plodom te nije optimistična po tom pitanju.  

 

Botić također smatra da možemo biti zadovoljni s rezultatima studentskih vrednovanja na 

UMAS-u i u usporedbi s podacima na Sveučilištu.  

 

Vidaković obavještava članove Odbora da je nakon analize rezultata ankete za zimski 

semestar utvrđeno da dekan treba zatražiti očitovanje od deset nastavnika koji su u 

studentskoj anketi za zimski semestar 2020./21. godine ocjenjeni: 

 

• prosječnom ocjenom manjom od tri  

• na neko od pitanja imali prosječnu ocjenu dva ili manje od dva  

• pisani komentar studenata ukazuje na vidljivo grubo kršenje etičkih normi i/ili problematiku 

vezanu uz izvođenje nastave 

 

Svih deset nastavnika pismeno se očitovalo na rezultate anketa i predložilo mjere za 

poboljšanje. 

 

 

Ad4 

Vidaković obavještava članove Odbora da su sjednici Povjerenstva za studije održanoj u 

četvrtak 20. svibnja, usvojene manje izmjene i dopune studijskih programa Kazališnog 

odsjeka.  

Izmjene se trebaju potvrditi i na sjednici senata UNIST-a. 

 



Studentski zbor UMAS-a još nije službeno predložio članove za povjerenstva UMAS-a i 

Odbor. Tako da će Odbor i dalje djelovati u nepotpunom sastavu. 

 

 

 

 

                                                                                                                      Voditeljica  Odbora 

 
izv. prof. art. Larisa Vidaković 

 

 

Poslano elektroničkom poštom: 

 

1. office@umas.hr 

2. Članovima Odbora za kvalitetu UMAS-a 
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